
Høringssvar vedrørende forslag om fremtidig 10. klasse. 

Østmøn. 20. januar 2015 

10. klasse som institution står over for nye tider med store udfordringer. Derfor mener vi også, at det er en 

god idé, at nye kræfter kommer til. 

Ungdomsskolens bud vægter, at de har kendskab til eleverne allerede inden de starter i 10. klasse. Det er 

sandsynligvis en fordel i visse tilfælde, men er også en måde, at holde fast i fortiden: At se tilbage og ikke 

fremad i forhold til eleverne. 

Ud fra det vedsendte materiale, er det vores holdning, at den model hvor ZBC står for uddannelsen af 

fremtidige 10. klasses elever er den mest bæredygtige.  

Her ser man netop fremad i forhold til eleverne og deres uddannelse. 

Endvidere ser det ud til, at ZBC allerede har en stor kontaktflade i forhold til 20/20 og brobygning for 

eleverne. 

Det er dog vores håb, at ZBC i det nødvendige omfang vil samarbejde med de Supplerende leverandører, 

der er nævnt, samt ungdomsskolen (som de selv har nævnt) i det omfang dette er til gavn for de unge 

mennesker og deres uddannelse og fremtid. 

På vegne af Østmøn lokalråd,  

Anne Fischer 

 

 


